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Selostus Kaisa Ralli jätti 10.5.2021 kunnanvaltuuston kokouksessa seuraavan 

valtuustoaloitteen: 
 
 "Padel on noussut erittäin suosituksi lajiksi. Esitän, että Sulkavalla 

kartoitetaan kentälle/toiminnalle alue ja selvitetään löytyykö yrittäjää 
toteuttamaan tätä toimintaa/investointia Sulkavalle." 

 
 Kunnanjohtajan päätösehdotus: 
 Kunnanhallitus päättää jatkovalmistelusta.  
  
 Kunnanhallituksen muutettu päätösehdotus:  
 
 Kunnanhallitus päättää selvittää padel-kentälle soveltuvia paikkoja ja 

valtuuttaa viranhaltijat kartoittamaan alan yrittäjiä.  
 
 Päätös: 
 Kunnanhallitus hyväksyi päätösehdotuksen.  
  
  __________ 
 
Selostus Viranhaltijat ovat käyneet keskusteluja alan yrittäjien kanssa. Alueemme 

Rajupusu-leader-yhdistys on myöntänyt rahoituksen padel-kentän 
rakentamiseen Sulkavalle. Tälle rahoituksen hakijalle on ehdotettu kentän 
paikaksi liikuntahallin vieressä olevaa vapaata tilaa. Yrittäjä on ehdottanut 
kartoitettavaksi vaihtoehtoista paikkaa, jonne suoritetaan katselmus 
yhdessä yrittäjän kanssa. 

 
 Valmistelija: kehittämispäällikkö Oili Tikka, 044 417 5212, 

oili.tikka@sulkava.fi 
 
Esittelijä Kunnanjohtaja Juho Järvenpää 

 
Päätösehdotus Kunnanhallitus toteaa, että padel-hanke etenee yrittäjävetoisesti. 

Rakentamisen tapahtuessa kunnan maalle, valmistellaan asiasta 
maanvuokrasopimus. Kunnanhallitus esittää valtuustolle, että aloite 
todetaan loppuun käsitellyksi.   
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin. 
 
Kiinteistöpäällikkö Antti Hulkkonen oli paikalla tämän pykälän käsittelyn 
aikana klo 11.13 - 11.21. 


